
Profesor Jerzy Bralczyk wygłosił wykład pt. "Jak mówić, żeby 
nas słuchano?”. Było to ostatnie spotkanie w ramach cyklu 
„Wielkie pytania w nauce”, organizowanego przez Wyższą 
Szkołę Informatyki i Zarządzania w Rzeszowie we współpracy 
z Tygodnikiem Powszechnym.  
 
Wykład dostępny na:  
 

https://www.youtube.com/watch?v=TG4ZAGnlPOY  
 
 

Tutaj jedna z opinii uczestnika wykładu:  
 
ColdOneCherry6 miesięcy temu 
 
Śmieszna sprawa, bo trafiłem tu zupełnie przypadkiem, przeglądając youtube 
i przesłuchałem 3-4 minutki, po czym zerknąłem ile trwa całość, przy czym widząc, 
że jest to ponad godzina, stwierdziłem, że posłucham jeszcze moment i poszukam 
czegoś innego, a skończyłem na tym, że przesłuchałem całość, co zleciało zupełnie 
jak ten moment. Świetny wykład, jestem pełen podziwu, że można być tak dobrym 
mówcą i jeszcze wiedzieć jak przedstawić to w interesujący sposób, jak zrobił to 
Szanowny Pan Profesor. 
 

https://www.youtube.com/watch?v=TG4ZAGnlPOY
https://www.youtube.com/channel/UCJ_Hj74V6CiXZispV6OQqhA
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